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Bestyrelsens beretning

Bestyrelsen gennemgik årets højdepunkter, så Christian kan udarbejde beretningen til

generalforsamlingen.

Opstilning af ladepladser til el-biler

Bestyrelsen diskuterede et oplæg fra grundejerforeningen omkring ladepladser. Det bør vendes
på generalforsamlingen, så man kan få foreningens holdning til om det er noget, der skal bruges
penge på. Det vil sandsynligvis koste i omegnen af 100.000 - 200.000 kr. ex. moms - men der
er en del usikkerheder i projektet.

Generalforsamling

Der er nu styr på de sidste praktiske detaljer iforhold til generalforsamlingen - lMøllestien har
lovet at forplejningen denne gang er på plads
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